
Dagsorden HF Søvang 5.8.2020


Deltagere på mødet: Jesper, Anne Mette, Dan, Lisbeth og Klaus


1. Løbende sager:

1. Mail til bestyrelsen svares fremover af Anne Mette

2. Tak til medlemmer, der yder en særlig indsats for vores fællesarealer.


2. Generalforsamling 15.8.2020 og sommerfest den 15.8.2020

1. Generalforsamling: Formanden ønsker velkommen og afgiver beretning. Hovedemnet der 

kommer til at fylde det meste af GF er Byggeregulativ.

1. Valg:


1. Formanden, Jesper er på valg. Genopstiller

2. Bestyrelsesmedlem: Jon er på valg.

3. Bestyrelsesmedlem: Mathilde er på valg.

4. Bestyrelsesmedlem: Dan er på valg.

5. Revisor: Chresten er på valg

6. Udvalg til renovering af Fælleshus: Der mangler medlemmer


2. Der rundsendes arrangementsliste på generalforsamlingen, hvor interesserede 
opfordres til at skrive sig på.


3. Forslag til byggeregulativ fremlægges og gennemgåes. Hvor der er flere alternativer 
gennemgåes disse og der stemmes derefter.


4. I tillæg til dagsorden skal der nedsættes udvalg til 

1. Paratbar. Der er behov for nye folk på opgaven omkring Paratbaren, idet Mads 

ønsker at trække sig fra opgaven. Bestyrelsen opfordrer interesserede medlemmer 
til stille op på Generalforsamling.


2. Byggeudvalg (Der skal vælge 2 medlemmer og der udpeges 1 fra bestyrelsen, i alt 
3 medlemmer)


5. Indkomne forslag:

1. Indkøb af fælles trailer til HF Søvang

2. Leje af container i forbindelse med hækklipning.


2. Sommerfest: Der arrangeres sommerfest for alle Søvangere og venner. (Jon har det store 
overblik, om at arrangere), mange har givet tilsagn om at hjælpe - tak for det. Festen er fra 
kl. ca. 15.00. Teltet sættes op torsdag og fredag.


3. Økonomi

1. Der er pt. ingen medlemmer der mangler at betale. Regnskabet gennemgås på 

generalforsamlingen.

4. Arbejdsdag


1. Der er arbejdsdag på lørdag den 8.8.2020. Arbejdsdagen er fra kl. 10.00-15.00. Lisbeth er 
tovholder.


5. Havesalg. 

1. Anettes hus på nr. 77 er solgt til Solvej og Bent. Velkommen til.

2. Jens og Helenes hus på nr. 36 er familieoverdraget til Jens’ søster Lene. Velkommen til.


6. Byggesager.

1. Der er pt. Ingen byggesager.


7. Duehuset. VI HAR D.D. AFHOLDT BESTYRELSESMØDE I DUEHUSET. HUSET FREMSTÅR 
UALMINDELIG RODET OG BESKIDT. VI HAR SVÆRT VED AT FORESTILLE OS AT DET ER 
VOKSNE OG ANSVARLIGE MEDLEMMER DER HAR EFTERLADT HUST I DENNE STAND. VI 
FORESTILLER OS AT DET MÅSKE KAN VÆRE BØRN ELLER UNGE MENNESKERS “VÆRK”. 
VIL DEROFR BEDE ALLE MEDLEMMER, DER MÅTTE HAVE BØRN OG UNGE MENNESKER I 
DERES HUSSTAND OG SOM HAR BRUGT DUEHUSET, TALE MED DEM, OM HVORLEDES 
MAN BRUGER HUSET OG IKKE MINDST HVORLEDES MAN EFTERLADER DET. VI 
FORVENTER AT DUEHUSET ER RYDDET OP TIL PÅ LØRDAG DEN 8.8.2020.


